
INSPREKEN RAADSCOMMISSIE SAMENLEVING  

 

Geachte commissieleden, 

 

Ik ben Lineke Dusseljee, directeur van De Bem. 8 jaar geleden begon ik vol vertrouwen de Bem. 

Terwijl in de wijk de woningbouw stagneerde, bleven wij geloven in groei van de school zonder 

voedingsgebied en dus zonder kinderen.  

 

Toch kwamen vele kinderen op ons af. We doen blijkbaar iets goeds! 

 

Waar is nu de ‘trots op onderwijs’ van deze gemeente? Was dat niet één van de speerpunten uit het 

coalitieakkoord? 

 

Ik citeer: 

“Wij willen brede scholen van goede kwaliteit, dichtbij huis. De coalitie wil basisscholen die meer 

bieden dan alleen onderwijs, dat zich naast het reguliere onderwijs, ook richt op sport, gezondheid, 

cultuur, creativiteit, techniek en ze maken kennis met natuur en duurzaamheid.” 

 

Dit, geachte commissieleden, is exact wat De Bem is!! Hier zijn we het helemaal eens met elkaar!!  

We hebben vele naschoolse activiteiten die we samen met de Sterrenschool en Humanitas 

organiseren als een volwaardig IKC.  

Onze 12 activiteiten staan in het teken van al jullie genoemde punten zoals judo, yoga, musical, 

muziek, wetenschapsonderwijs, koken, schilderen, zelfs Duits. Daarnaast biedt ons Daltononderwijs 

technieklessen, schaaklessen, Engels door een native speaker en muzieklessen via het Element. We 

grijpen als school alles aan om uw coalitieakkoord werkelijkheid te laten zijn!!  

 

Het college van b. en w. besluit tot tijdelijke huisvesting van 2 onderwijsgroepen in Babberich over te 

gaan. De huidige groepen in het gebouw van de Bem maken al extra gebruik van de BSO, een lokaal 

van de Sterrenschool en het gymlokaal. Nu ook nog 3 op afstand, want met 2 hebben we er nog 1 te 

weinig. 

Ik neem aan dat u de kosten, om onze visie ook op de verre dislocatie te realiseren, meeneemt in uw 

begroting?  

 

Ons onderwijsleerproces wordt drastisch verstoord met dit besluit als jullie niet volledig hiervoor 

zorgdragen, want hoe gaan we ons meer-begaafdheidaanbod, ons ICT-aanbod, de groeps-

doorbroken lesprogramma’s, samenwerkende leerarrangementen, extra uren voor vakdocenten én 

bijbehorende leermaterialen, ook op de dislocatie realiseren?  

 

Ik citeer verder uit het coalitieakkoord… 

We vinden dat er voor ieder kind een goede basisschool in de omgeving moet zijn. Bij voorkeur in 

eigen dorp of wijk, maar altijd binnen een redelijke afstand en veilig en goed bereikbaar.”  

Ook hier ben ik het helemaal mee eens. Hier sta ik óók voor!  

 

Inwoning van drie BEM-groepen in Babberich, die dagelijks vervoerd worden met twee bussen over 4 

kilometer? Is dat nabij? Hemelsbreed past Babberich binnen de norm, maar er is minstens 4 km voor 

nodig om er met jonge kinderen veilig te komen!! 

 

De praktijk gaat er met dit besluit als volgt uitzien: 

“ ‘s morgens om 8 uur vertrekken kinderen met hun ouders per auto naar school. Dat moet wel, als je 

kinderen naar de De Bem in Groot Holthuizen wilt laten gaan, geen twijfel mogelijk.  



De chaos rondom de school ontneemt ouders het vertrouwen in hun kinderen dit zelf te leren ervaren. 

Dus is het de normaalste zaak geworden dat vrijwel alle kinderen binnen deze infrastructuur met de 

auto gebracht en gehaald worden.  

Nu er ook één van de kinderen uit het gezin met de bus naar Babberich moet, rijden we eerst via de 

opstapplaats van de bussen bij het infocentrum of de Landeweerdijk. Hier is het ’s ochtends een 

enorme drukte, gemiddeld 60 auto’s per ochtend! Überhaupt is er al geen plek voor het parkeren van 

twee bussen. Het is moeilijk een plek te bemachtigen tussen de 60 auto’s waar kinderen in- en 

uitstappen. Na 10 minuten draaien en keren in deze onveilige verkeersomstandigheden rijden we 

weer naar school waar weer een verkeersdrukte wacht. We moeten wel met ons kind samen naar 

school  lopen, de verkeerschaos biedt ons geen andere veilige optie. Na ons kind in de groep te 

hebben gebracht kunnen we naar huis en veertig minuten later is deze ‘wegbreng- missie volbracht’! 

Ophalen is al helemaal een kunst, nu staan er 60 auto’s op hetzelfde tijdstip te wachten bij het 

infocentrum, waar hooguit plek voor 6 auto’s is en op de Bemweg opstopping zal ontstaan.” 

 

Nu ik alle tegenstrijdigheden, de mooie gemeentelijke doelen lijnrecht tegenover de voorgenomen 

besluiten leg, ben ik boos en verdrietig. 

 

Volgens het college is het inzetten van leegstand in Babberich de geschiktste optie om de volgende 

redenen: 

 

1. Kostenbesparing. 

Vreemd, want……De kosten voor de tijdelijke onderwijsruimte op eigen terrein bedragen all-in 

€70.000.  

Deze oplossing is veel goedkoper dan de oplossing van 100.000 euro voor busvervoer die de 

gemeente heeft bedacht.  

€ 30.000 duurder!!! 

 

€ 30.000 meer, een onlogisch plan: 

-dat tekortdoet aan het onderwijs van nu; 

-dat het verkeer nóg onveiliger maakt; 

-dat het milieu meer verontreinigt; 

-dat de werkdruk van ons personeel nóg hoger maakt! 

 

Het lijkt erop, dat we nu voor onze goede onderwijsprestaties gestraft worden!  

 

Stel uzelf eens voor als gezinshoofd met één kind op de BEM én één kind op de locatie in 

Babberich! Rijd in gedachten eens achter die bus aan! Dit brengt mij op de tweede reden van 

de gemeente: 

 

2. De huidige verkeersdrukte rondom De Bem; 

 

In het raadsvoorstel noemt de gemeente dat de verkeersdrukte bij de huidige onderwijslocatie 

‘mogelijk’ afneemt door een gedeelte van de leerlingen tijdelijk elders te huisvesten. Het is 

ondenkbaar dat de verkeerschaos afneemt, immers hebben de meeste ouders méér dan één 

kind op de Bem en moet men op beide locaties zijn, waardoor de verkeersdrukte juist 

verdubbelt! 

Met het op twee plaatsen afzetten van kinderen hebben ouders haast en wilt u weten wat de 

gevolgen van haast in het verkeer zijn? Wij niet! 

 



Dat er in het begin van dit schooljaar al sprake was van een nijpend ruimtetekort op De Bem is 

iedereen inmiddels duidelijk. De kwaliteit van het onderwijs is écht in het geding.    

Op 23 april 2018 is er door het college een formeel besluit genomen dat inhoudelijk haaks staat op 

alles wat de coalitie beoogt en wat wij tot nu toe met de gemeente hebben besproken.    

Vanaf 2016 heeft SPO de Liemers uitgebreide huisvestingsplannen van De Bem aan de Gemeente 

verstuurd en oplossingen aangedragen voor de groei van de school. Ik heb er geen woorden voor dat 

het college nu onverwachts het besluit tot een dislocatie in Babberich neemt.  

Ik wil nu alleen voor de kinderen staan én voor het goede en veilige onderwijs dat De Bem biedt. 

In deze tijd. Aan kinderen van nu. Met daltononderwijs waar wij trots op zijn. Wat wij onze ouders 

beloofd hebben. 

 

Voor mij is er maar één oplossing: 

 

Steek geen €100.000 in: 

Milieuvervuiling door bussen, onveiligere verkeerssituaties, lokalen op afstand waardoor alleen 

ouderwets, klassikaal onderwijs mogelijk is.  

 

Maar steek die € 100.000 in: 

tijdelijke units bij school waar we ons daltononderwijs wél goed kunnen verzorgen! 

Dat is €30.000,- goedkoper, beter voor het milieu en veiliger in het verkeer!  

Wij verzoeken u om het college te bewegen deze véél eenvoudiger en voordeliger oplossing te 

kiezen, in het belang van het onderwijs, personeel van de BEM, ouders en vooral de kinderen.  

 

Namens De Bem 

Lineke Dusseljee. 


